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Reg. nr: 
(in te vullen door de griffie) 
Datum: 24 oktober 2020  
 
Aan de voorzitter van de raad 
 
Steller vragen: Marco Petri / PCG 
 
Onderwerp: Ongevallen rotonde De Geer 
 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
  

1. Voor de 2e keer is er deze maand een aanrijding geweest bij rotonde De Geer. Wat 
gaat het college doen om de veiligheid te vergroten? Dit kan al door eenvoudige  
ingrepen zoals knipperlichten/signalering aan te brengen of iets dergelijks. Oud-
wethouder Joustra had zoiets toch al toegezegd? Waarom is er tot op heden nog 
niets gebeurd?  

Toelichting: 
Gisteren vond er bij rotonde De Geer voor de 2e keer deze maand een aanrijding plaats. 
Dit keer tussen een auto en een scooter. Op Ditiswijk.nl staat een opsomming van het 
aantal ongevallen/aanrijdingen met daarbij de vermelding dat de opsomming niet volledig 
is. De verkeersveiligheid bij de rotonde is al een paar keer onderwerp van discussie 
geweest. Voormalig wethouder Joustra had toch toegezegd dat er gekeken zou worden 
naar lichte ingrepen om de veiligheid voor fietsers/scooters te vergroten? Volgens de 
PCG-fractie is er tot op heden niets gebeurd. 
 
Marco Petri / PCG 
 
 


